
 
Breznica 3, 4274 Žirovnica 
tel.: 04 5809 100, fax: 04 5809 109 

e-mail: obcina@zirovnica.si 
 

 

Številka: 900-0002/2022 
Datum: 19.9.2024  

 

Z A P I S N I K 
10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIROVNICA 

 
ki je bila v četrtek, 19. septembra 2024, ob 18.00 uri, na Občini Žirovnica, Breznica 3. 

 
Prisotni: Sebastijan Zupan, Meta Zupan, Izidor Jekovec, mag. Vitomir Pretnar, mag. Jurij Dolžan, mag. Barbara 

Oman Bulovec, mag. Mojca Papler, Borut Rep, Vanja Resman Noč, Nino Rejc 
Opravičeno odsotni: Benjamin Grubar, Tatjana Mulej, Zdravko Malnar, Boštjan Noč 

Prisotna občinska uprava: župan Leopold Pogačar, Monika Kusterle, Petra Žvan, Nina Pretnar, Saša Tribušon in 

Helena Čadež 
Prisotni predstavniki medijev: Polona Kus – odgovorna urednica NOŽ 

Ostali prisotni: Blaž Kralj – Realis d.o.o., Uroš Bučar – Jeko d.o.o.  
 

Župan Leopold Pogačar je pozdravil vse prisotne in ugotovil sklepčnost. Na seji je prisotnih 10 članov občinskega 

sveta. Na seji bosta prisotna dva poročevalca.  
 

Predstavil je dnevni red in ga dal na glasovanje.   
D N E V N I  R E D : 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Žirovnica 

2. Potrditev zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Žirovnica 
3. 2. rebalans proračuna Občine Žirovnica za leto 2024 

4. Predlog Odloka o ukinitvi skupne notranje revizijske službe občin Jesenice, Bohinj, Gorje, 
Kranjska Gora in Žirovnica (skrajšani postopek) 

5. Pravilnik o dodeljevanju pomoči za spodbujanje gospodarstva v Občini Žirovnica (predlog) 
6. Predlog Sklepa o potrditvi finančnega načrta in načrta tveganj v zvezi z obratovanjem 

odlagališča Mala Mežakla za leto 2024 (poročevalec Uroš Bučar) 

7. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi občinskega prostorskega načrta Občine Žirovnica 
(spremembe in dopolnitve št. 3) (poročevalec Blaž Kralj, Realis d.o.o.) 

8. Odgovori na vprašanja 
9.  Vprašanja in pobude 

10.  Poročilo o izvrševanju Proračuna občine Žirovnica v prvem polletju leta 2024  

11.  Poročilo župana za 10. redno sejo občinskega sveta 
 PRISOTNI: 8 

ZA: 8 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Točka 1. Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta 

Na zapisnik ni bilo pripomb, zato je župan dal na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 82:  
Potrdi se zapisnik 9. redne seje občinskega sveta. 

PRISOTNI: 8 

ZA: 8 
PROTI: 0 
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Sklep je bil sprejet.  

 

Točka 2. Potrditev zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Žirovnica 

 

Na zapisnik ni bilo pripomb, zato je župan dal na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 83:  
Potrdi se zapisnik 3. korespondenčne seje občinskega sveta. 

PRISOTNI: 8  

ZA: 8 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet.  
 

Točka 3. 2. rebalans proračuna Občine Žirovnica za leto 2024 

 
Župan je podal pojasnilo na gradivo. Razlog je uskladitev postavk načrtovanih prihodkov in odhodkov na račun 

obnove infrastrukture po poplavah. Naslednje leto bomo dobili večji del, ko bo izveden še oporni zid. Vezani smo na 
direkcijo za vode in urejanje struge se bo začelo (sanacija struge je strošek države in jo bo izvedel koncesionar, 

občina pa obnovo mostu in ceste). Od mostu morajo urediti še strugo, da bomo imeli temelje za gradnjo opornega 
zidu in ceste. Začela se bo gradnja obvoznice Vrba. Izdano je pravnomočno gradbeno dovoljenje za 1. fazo. Izvajalec 

je izbran. 15.10. se prične z deli. Obnova stanovanj v šolskem bloku, Zabreznica 5 (višini 130 tisoč EUR). Vsa 

stanovanja so v slabem stanju, potrebno je obnoviti elektroinštalacije in ostale obnove po celem objektu. Razpis je 
že objavljen za izbiro. Pozvali smo vse najemnike da so podali podatke, za ugotovitev upravičenosti do subvencije 

najemnine. Prejeli smo ponudbo novega upravljavca stanovanj, ker s trenutnim  nismo bili zadovoljni. Primanjkljaj se 
bo kril iz sredstev na računu. Razlika bo vključena v proračun za naslednje leto. Ostale postavke se uredijo glede na 

potrebe (vrtci, pomoč na domu).  

 
Župan je predstavil sklep statutarno pravne komisije in odbora za negospodarstvo in družbene dejavnosti,  

predsednik odbora za prostor, varstvo okolja in gospodarsko infrastrukturo in predsednik odbora za gospodarske 
dejavnosti in finance sta predstavila sklepe, ki so bili sprejeti na sejah.  

 
Razprave ni bilo.  

 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 
SKLEP št. 84:  

Sprejme se 2. Rebalans proračuna občine Žirovnica za leto 2024.  

PRISOTNI: 8 
ZA: 8 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 4. Predlog Odloka o ukinitvi skupne notranje revizijske službe občin Jesenice, Bohinj, Gorje, 

Kranjska Gora in Žirovnica (skrajšani postopek) 
 

 

Župan je podal uvodno pojasnilo.  
Monika Kusterle je podala natančno pojasnilo in izpostavila razloge za spremembo. Od leta 2017 ta služba ni več 

aktivna, zato je prav, da se jo izključi iz proračuna. Vsi razpisi za revizorja so bili neuspešni in se nihče ni prijavil. Če 

je nekaj ustanovljeno in je sofinancirano s strani države je potrebno poskrbeti, da deluje, ali pa se jo ukine. Strošek 
letne revizije je od 3.000 do 3500 EUR. Del sredstev povrne država. Vsi župani so se strinjali, da se službo razpusti. 

Ker je bila služba ustanovljena z odlokom, jo je potrebo ukiniti z odlokom.  
 

Župan je predstavil sklep Statutarno pravne komisije. Predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in finance je 
predstavil sklep odbora.   

 

Seji sta se pridružili Meta Zupan in Vanja Resman Noč. 
 

1. razprava: mag. Vitomir Pretnar: 
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Mag. Vitomir Pretnar: Navedeno je, da ima SNRS določene prednosti. Ali se ve, za kakšne prednosti gre? Ve se, 

da so bile kadrovske težave in da je bil strošek večji.  

Monika Kusterle: O službi se je že pred leti, ko se je poskušalo zagotoviti kader, razpravljalo o možnosti ukinitve.  
Dogovorilo se je, da je potrebno vztrajati, glede na to, da je služba delovala v redu. Bila je tudi sofinancirana v 

okviru skupne občinske uprave. Problem je bil, ker ni bilo mogoče dobiti kadra. Občina Žirovnica je to službo 
uporabljala zelo malo. Včasih kakšno leto sploh ni bilo izvedene revizije. Vse občine že uporabljajo zunanje izvajalce. 

Ugotovilo se je, da je tudi najem zunanje revizije cenejši in da je odzivni čas hitrejši.  
 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 85:  
Sprejme se Odlok o ukinitvi skupne notranje revizijske službe občin Jesenice, Bohinj, Gorje, Kranjska 

Gora in Žirovnica. 
PRISOTNI: 10 

ZA: 10 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 5. Pravilnik o dodeljevanju pomoči za spodbujanje gospodarstva v Občini Žirovnica (predlog) 

 
Petra Žvan je podala pojasnilo na gradivo. Postopek je takšen, da je shemo potrebno prijaviti Ministrstvu za 

finance. Pred novim pravilnikom je potrebno prijaviti novo shemo, ki bo veljala do leta 2030. Okvirna višina državne 

pomoči je  70 tisoč EUR, za vsako leto se nameni 10.000 EUR. S strani ministrstva je shema potrjena, potrebna je še 
potrditev pravilnika s strani občinskega sveta. Potem gremo lahko v javni razpis. Predstavila je vsebino pravilnika. 

Določeni sta dve vrsti ukrepov, eno je spodbujanje naložb v nove dejavnosti, proizvode in storitve in drugo je 
spodbujanje sobodajalstva ( sofinanciran je nakup notranje opreme). Upravičenci so samostojni podjetniki, mikro, 

male in srednje velike gospodarske družbe  ter fizične osebe, ki so registrirane kot sobodajalci.  

 
Župan je prebral sklep statutarno pravne komisije. Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti in finance je 

predstavil sklep odbora.  
 

1. razprava: mag. Vitomir Pretnar, mag. Mojca Papler in Izidor Jekovec:  
Mag. Vitomir Pretnar: Pri navedenih merilih gre za dokaj objektivna merila. Druga merila se mu zdijo nejasna: 

mikro, male in srednje velike gospodarske družbe. Ali je določeno glede na število zaposlenih, glede na prihodke?  

Menil je, da je spodbujanje sobodajalstva ponekod dobilo neslutene razsežnosti. Ali gremo v to smer, da s 
spodbujanjem sobodajalstva ustvarimo določene probleme, ki bodo kasneje težje rešljivi? 

Župan je pojasnil, da je terminologija mikro, makro in srednja podjetja povzeta po Zakonu o gospodarskih družbah. 
V Žirovnici še ni težav povezanih s prevelikim obiskom. Zadnji razpis je že pokazal, da interesa ni več. Letošnji razpis 

bo samo za pomoč za gospodarstvo.  

 
Mag. Mojca Papler je imela pomislek, da se pravilniki ne pišejo samo v pisarnah, ampak je prav, da se vpraša tudi 

tiste, katerim so namenjeni.  Ali so ukrepi skladni s strategijo razvoja občine?  
Župan se je strinjal z njenim mnenjem. Ni se šlo v javno razpravo s podjetniki v tej smeri. O tem se bo razmišljalo 

drugo proračunsko leto. Odgovoril je, da so ukrepi usklajeni s strategijo razvoja občine.  

 
Izidor Jekovec: Pri posebnih pogoji je opredeljeno, da če dobi pomoč po pravilniku za prvi ukrep, potem se 

naslednji dve leti nima pravice prijaviti za ta ukrep. Zakaj je ta omejitev?  
- Sobodajalstvo: pod pogoji je navedeno, da morajo biti osnovna sredstva zavedena v poslovnih knjigah upravičenca. 

Pri posebnih pogojih je enkrat napisano, enkrat pa ne. Ne ve se, kateri pogoj je pravi. Ali se popravi, da bo 
navedeno v obeh pogojih in da se poleg v oklepaju napiše: (razen za fizične osebe)«. Pri pogojih manjka, pri 

posebnih pogojih pa je navedeno. Predlagal je popravek, na strani 6, v 12. členu. 

Petra Žvan je pojasnila, da gre v smer, da se spodbuja, da dobi večji delež. Sofinanciranje je možno do 65 %. Vse 
je odvisno, koliko je prijav. Pri Ministrstvu za finance je zadeva šla skozi, pri Ministrstvu za kmetijstvo pa ni šla skozi. 

Na samo vsebino to ne bo vplivalo.  
V 12. členu se bo dopolnilo v oklepaju »(razen za fizične osebe).«   

Župan je predlagal, da se redakcijski popravek naredi na seji, in se v sklepu, ko se bo potrjevalo pravilnik, smatra, 

da je popravek že upoštevan. Predlog popravka bo razviden iz zapisnika. Če ne bo dovolj prijav, se lahko pogoj 
izključi ven.  

 
Župan je dal na glasovanje sklep, pod predpostavko, da pravilnik že vsebuje predlagano  spremembo.  

SKLEP št. 86:  
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Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju pomoči za spodbujanje gospodarstva v občini Žirovnica s 

popravkom. 

PRISOTNI: 10 
ZA: 10 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 6. Predlog Sklepa o potrditvi finančnega načrta in načrta tveganj v zvezi z obratovanjem 
odlagališča Mala Mežakla za leto 2024 (poročevalec Uroš Bučar) 

 
Uroš Bučar je na kratko prikazal tematiko, ki se tiče finančnega jamstva in načrta tveganj v zvezi z obratovanjem 

Male Mežakle za leto 2024. 
Župan je dejal, da bo zadevo podpisal, če jo bo občinski svet potrdil. Ne bi bilo smiselno, da so sredstva v višini 5,5 

mio EUR že zbrana,  sedaj bi pa zagotavljali sredstva iz proračuna, namesto, da bi koristili zbrana sredstva.  

Ne predstavlja si, kaj bi pomenilo, če bi odpadke morali voziti na druge deponije, ker bi bili stroški za občane zelo 
veliki. Prosil je direktorja, da posreduje zahvalo celotni ekipi in zunanjim izvajalcem, ki so pripomogli k reševanju 

zadeve.  
 

Predsednik odbora za prostor, varstvo okolja in gospodarsko infrastrukturo in predsednik odbora za gospodarstvo sta 
predstavila sklep, ki je bil sprejet na seji.  

 

Razprave ni bilo. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 
SKLEP št. 87:  

Občinski svet Občine Žirovnica, podjetju Jeko, d.o.o., potrjuje predloženo izjavo  za finančno jamstvo, 

ki vsebuje zavezo podjetja, da ima v svojem finančnem načrtu oblikovane rezervacije v višini 
finančnega jamstva, ki so namenjeno izključno izpolnitvi obveznosti iz okoljevarstvenega dovoljenja 

za obratovaje odlagališča ter predloženi Finančni načrt za leto 2024, v katerem je oblikovana 
rezervacija v višini finančnega jamstva in Načrt obvladovanja tveganj v zvezi z obratovanjem 

odlagališča.   
PRISOTNI: 10 

ZA: 10 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 7. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi občinskega prostorskega načrta Občine Žirovnica 
(spremembe in dopolnitve št. 3) (poročevalec Blaž Kralj, Realis d.o.o.) 

Blaž Kralj je podal natančno pojasnilo na gradivo.  
Župan je povedal, da so meje in parcele take kot so in tako ostanejo. 

Država je tudi namenila sredstva lokalnim skupnostim za posodobitev in občina Žirovnica bo prejela sredstva v višini 
11 tisoč EUR za posodobitev.  

 

Župan je prebral sklep statutarno pravne komisije. Predsednik odbora za prostor, varstvo okolja in gospodarsko 
infrastrukturo je predstavil sklep odbora.  

 
1. razprava: mag. Vitomir Pretnar in mag. Jurij Dolžan: 

Mag. Vitomir Pretnar: Ali bo država pokrila vse stroške v zvezi s tem? Ali bo del krila tudi občina?  
Nina Pretnar je pojasnila, da je bil celotni znesek 26 tisoč EUR, nazaj pa bomo dobili 11 tisoč EUR.  

Mag. Jurij Dolžan ni razpravljal.  

 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 88:  
Sprejme se Sklep o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Občine Žirovnica 

(spremembe in dopolnitve št. 3). 

PRISOTNI: 10 
ZA: 10 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 
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Točka 8. Odgovori na vprašanja 

 
Vprašanj in pobud ni bilo.  

Točka 9.  Vprašanja in pobude 

 

Mag. Mojca Papler: Pobuda št. 42: Starši otrok, ki obiskujejo našo šolo, izražajo zaskrbljenost zaradi razmer na 
postajališču šolskega avtobusa. Po njihovih besedah se v času čakanja na šolski avtobus dogaja medvrstniško nasilje 

določene skupine otrok. Kolikor je znano, je šola Žirovnica v programu Peš bus, kar je pohvalno. Nekatere občine so 

šle pri tem programu še korak dlje in sicer tako, da tudi na šolski avtobus otroke spremlja odrasla oseba. V nekaterih 
občinah je to organizirano med starši, nekatere občine pa imajo celo najete varnostnike za ta namen. Predlagala je, 

da se glede na situacijo, ki jo opisujejo starši, tudi za naše otroke poskrbi na podoben način ali pa najde drug 
ustrezen način, da zaščiti šibkejše.  

 

Mag. Vitomir Pretnar: Vprašanje št. 43: Cesta Rodine Hraše: Zadeve so stekle, izveden je projekt. Kako je z 
odkupi zemljišč? Ali in kdaj so izvršeni odkupi zemljišč na trasi ceste Rodine-Hraše?  

Župan je odgovoril, da občina ne odkupuje nobenih zemljišč, ker za ta projekt ne potrebuje nobenih zemljišč.  
 

Mag. Vitomir Pretnar: Vprašanje št. 44: Sanacija pešpoti nizvodno od jezu v Završnici? Sprehajalci so našli sami 
pot nad plazom. Verjetno bo potrebno bolj resno pristopiti k temu.  

 

Meta Zupan: vprašanje št. 45: Spomnila je na perečo zadevo. Kolesarji občine, ki hodijo v službo s kolesom proti 
Jesenicam. Znano je, da se dela tudi kolesarska steza na državni ravni. Kakšen je status kolesarske steze, namreč 

občani opozarjajo, da so veseli, če pridejo živi do Jesenic. Predvsem opozarjajo na križišče v Mostah (zavijanje od 
magistralke proti Mostam je zelo nevarno). Postavljen je znak, vendar se status kolesarjev s tem ni izboljšal. 

Občanom je bilo pojasnjeno, da se dela kolesarska steza, vendar je država nekoliko zamrla. Ali se da kaj narediti v 

tem delu cestišča, da bi bili kolesarji  na tem delu bolj varni?  
 

Točka 10. Poročilo o izvrševanju Proračuna občine Žirovnica v prvem polletju leta 2024 

 

Župan je povedal, da so gradivo prejeli po elektronski pošti, ker ga morajo  do konca avgusta dobiti v seznanitev. 
Sklepa ni. Gre za računovodsko finančno dejstvo. Proračun se je dobro izvedel in večjih odstopanj ni bilo.  

 

Točka 11. Poročilo župana  

Mag. Vitomir Pretnar: Zapornice v Završnici: menil je, da trpi transparentnost pri določenih zadevah. Zapisnik je 

bil narejen. Obljuba je bila, da bo župan poročal, kdo da vlogo za dvig zapornic. Ima informacijo, da se je dvig 
zapornice zgodil zaradi odvoza materiala po vodni ujmi, kar pa ni bilo zavedeno v poročilu. Gre za transparentnost.  

Župan: Izjemne razmere terjajo izjemne ukrepe. Zapornice se je dvignilo, saj se je reševalo premoženje, cesta je 

bila uničena. V poročilu tudi ni sobotnega dviga zapornice, ko je dovolil dvig, da so prignali živino iz planine, prav 
tako se je dvignilo za rejce drobnice, ko so šli po ovce zaradi poslabšanja vremena.  

Ne ve zakaj takšna skrb. Javno za zapisnik je povedal, da ni nobene skrbi, da bi od županovih znancev, prijateljev, 
sorodnikov, političnih privržencev imel brezplačno dovolilnico. Tudi župan jo je kupil. Zjutraj, ko gre z Zavodom za 

gozdove, uporabi službeno dovolilnico, ko pa gre v nedeljo v planine, pa svojo. Kaj ga dejansko moti in bo pojasnil?  

Mag. Vitomir Pretnar: Ne gre za to, da bi moral evidentirati vsak dvig zapornice, ampak gre za zaupanje,  če je 
nekaj na zapisniku in obljubljeno, se potem poroča.  Za otroke, če imajo ekskurzijo, pa mora šola dati vlogo, je 

nesmiselno. Če koncesionar reče, da je župana prosil, če lahko dvigne zapornico zaradi izrednih razmer, to ni nič 
posebnega. Z zapornico se bo marsikaj dogajalo. Izgubil je zaupanje, glede na razpravo in odnos in zato bo še 

spraševal in drezal.  
 

Meta Zupan je pohvalila vse, kar je bilo narejeno in predstavljeno v poročilu župana. Zelo lepo in lično narejeno v 

Doslovčah in na Rodinah. Struga po ujmi je urejena enkratno. Da bo še zgrajena obvoznica Vrba, bo res odlično. 
Hvala vsem na občini. Hvala vsem, ki se trudite na teh projektih in kar tako naprej.  

 
Župan: Naslednja redna seja je po planu konec meseca oktobra 24.10.2024. Ker bo točka proračun za leto 2025,  

bo povabil vse predstavnike list in strank na usklajevalni sestanek.   

 
Seja je bila zaključena ob 19.30. 
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Zapisala: 

Helena ČADEŽ, dipl. upr. org. 

 
Leopold POGAČAR, prav. notr. zad. 

ŽUPAN 


